
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Framtid Borensberg 

Plats:  Svanen (Tranan) 

Tid: Tisdagen 4/11 2014 klockan 1830 

 

 

Eftermöte med styrelsen (Vid möte ang. sporthall) 

 Vid Folkungalands möte söndag 9/11 -14 kommer Yngve Folkesson att närvara. Vore 

bra om någon/några ytterligare har möjlighet att närvara. 

 Hur går det med projekt LEA? Ordföranden kontrollerar. 

 Allt är genomfört enligt årets asfaltsprogram. 

 Belysning vid återvinningen är nu på gång. 

 Hällalund är under projektering. 

 Kommunen har ännu inte gjort någonting åt centrum och skyltning är ej heller 

åtgärdat. 

 Flottens förankring i botten med kättingar har rostat sönder. Det behövs dykare för 

att åtgärda detta. Kjell Karlsson arbetar med detta. Motala kommun står för samtliga 

kostnader. 

 Julmarknad på Gästistorget söndagen den 7/12 -14 klockan 1400 – 1700. 

 Nästa möte tisdagen den 25/11 -14 kl 1830. 

 Julbord för styrelsen med respektive planläggs till onsdagen den 3/12 – 14 kl 1900. 

 Eftermötet avslutas klockan 2100. 

 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

…………………………………………  ……………………………………………. 

Conny Ringvide   Yngve Folkesson 

 


